



基于DMSP/OLS夜间灯光数据的1995-2009年中国地级市能源消费动态

吴健生^{1,2}, 牛妍¹, 彭建^{1,2}, 王政³, 黄秀兰¹

1. 北京大学深圳研究生院城市规划与设计学院城市人居环境科学与技术重点实验室, 广东 深圳 518055;
2. 北京大学城市与环境学院资源与环境地理系地表过程与模拟教育部重点实验室, 北京 100871;
3. 嘉兴市南湖区住房与城乡规划建设局, 浙江 嘉兴 314051

Research on energy consumption dynamic among prefecture-level cities in China based on DMSP/OLS Nighttime Light

WU Jiansheng^{1,2}, NIU Yan¹, PENG Jian^{1,2}, WANG Zheng³, HUANG Xiulan¹

1. The Key Laboratory for Environmental and Urban Sciences, Shenzhen Graduate School, School of Urban Planning & Design, Peking University, Shenzhen 518055, Guangdong, China;
2. College of Urban and Environmental Sciences, Peking University, Beijing 100871, China;
3. Housing and Urban-Rural Development Bureau of Nanhu District, Jiaxing 314051, Zhejiang, China

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献](#)[相关文章 \(1\)](#)

美女图片

美女美女美女 美女美女